
 

Email: info@PvdA-GL.nl 

Website: www.PvdA-GL.nl  
 

 
 

Vught, 29 november 2017 

 
 

 

Aan: Het college van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Vught 

Betreft: Schriftelijke vragen PvdA-GroenLinks betreffende duurzaam bouwproject Van 

Rijckevorselstraat 
 

 

Op 23 november 2017 ontvingen we de raadsinformatiebrief waarin wordt gemeld dat het 

college de grondaanbieding aan Wildgroei in te trekken. PvdA-GroenLinks is verbaasd over 

deze keuze van het college. Vooral vanwege de hoge duurzame ambities van het project, 

waarmee het ook als voorbeeld kon dienen voor verdere verduurzaming van het huidige 

woningbestand.  

PvdA-GroenLinks heeft daarom de volgende schriftelijke vragen aan het college: 
 

1. In de raadsinformatiebrief geeft het college aan dat Wildgroei ruim twee jaar de tijd 

heeft gehad om het project te ontwikkelen en dat dit niet heeft geleid tot 

concretisering van het project. Van Wildgroei zelf begrijpen wij dat op woensdag 29 

november 2017 een afspraak was gemaakt om het contract definitief te maken én 

dat de gemeente hier zeer verheugd over was. 

A. Waarom heeft het college ervoor gekozen om de grondaanbieding één week 

voor het definitief maken van het contract terug te trekken? 

B. Wat heeft de gemeente zelf gedaan om te ondersteunen in de ontwikkeling 

van dit project? Of om vertragingen te voorkomen? 

C. Bij de vaststelling van het nieuwe bestemmingsplan Schoonveld e.o. heeft 

het college er bewust voor gekozen om de bestemming van deze locatie niet 

alvast te wijzigen. Werkt die keuze vertragend voor de realisatie? 

 

2. In de raadsinformatiebrief wordt aangegeven dat de gevraagde omzetting van 

sociale koop- naar sociale huurwoningen problematisch is.  

A. Waarom is het een probleem dat deze 4 woningen niet zijn opgenomen in 

de prestatieafspraken met Woonwijze? 

B. Bij de Woonvisie heeft het college bepleit dat er veel ruimte moet zijn voor 

flexibiliteit om in te spelen op bouwprojecten. Waarom kan deze flexibiliteit 

niet worden ingezet voor dit project? 

 

3. Het project van Wildgroei past geheel in een motie van Gemeentebelangen om een 

duurzaam voorbeeldproject te realiseren. PvdA-GroenLinks vindt het van grote 

meerwaarde dat Wildgroei inzet op zeer duurzame nul-op-de-meter woningen, 

waarbij ook het bouwproces zo duurzaam mogelijk wordt ingericht. Daarbij is het 

van meerwaarde dat er vooral Vughtse ondernemers en partijen de handen 

ineenslaan om dit te realiseren. Tot slot heeft de fractie begrepen dat het plan is 

om technieken toe te passen die een op een toegepast kunnen worden in de 

bestaande bouw om zo ervaring op te doen. 

A. Deelt het college de mening van PvdA-GroenLinks dat de plannen van 

Wildgroei uitstekend passen binnen de wens van de motie? 

B. Ziet het college de meerwaarde van het toepassen en leren van deze 

technieken met het oog op de uitdaging om mede het akkoord van Parijs 

invulling te geven? 

C. Is het college bereidt om Wildgroei alsnog de ruimte te geven om dit voorstel 

– binnen een afgebakende periode – te realiseren? 

 

4. In de raadsinformatiebrief stelt het college dat in het eerste kwartaal van 2018 een 

onderhandse aanbesteding met 3 partijen doorlopen zal worden, onder dezelfde 

voorwaarden als voor Wildgroei. Het is onze fractie uit de raadsinformatiebrief niet 



 

  
 

 

  

duidelijk welke eisen het college heeft gesteld en welke ambities van Wildgroei zelf 

afkomstig zijn. 

A. Welke voorwaarden zijn aan Wildgroei gesteld voor de ontwikkeling van deze 

locatie? 

B. Worden al deze voorwaarden opnieuw opgenomen bij de onderhandse 

aanbesteding? 

C. Meer specifiek, is in de voorwaarden opgenomen dat het gaat om: 

i. Woningen in het sociale segment? 

ii. Nul-op-de-meter woningen? 

iii. Een duurzaam bouwproject waarin technieken getest kunnen worden 

om later toe te passen bij de verduurzaming van de bestaande 

woonvoorraad? 

 

In afwachting van Uw antwoord, 

 

Namens de fractie van PvdA-GroenLinks, 

Toine van de Ven 


